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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Българска търговско-промишлена палата (БТПП), в качеството си на работодателска организация на национално
равнище беше сезирана от своя браншова организация - "Соларна академия България" (Solar Academy) и свои
преки членове относно необходимостта от промяна на нормативната уредба и предприемането на незабавни
мерки за преодоляването на проблемите в сферата на изграждането на фотоволтаични централи... 

Нов ръст на ковид-фишинг и ATM/POS вирусиБългарска търговско-промишлена палата (БТПП) и Соларна
Академия България внесоха предложение за опростяване на процедурата за инсталиране на фотоволтаични
централи за собствени нужди. Работодателската организация беше сезирана от своя браншова организация и
преки членове за необходимостта от промяна на нормативната уредба и предприемане на незабавни мерки з... 

Българска търговско-промишлена палата (БТПП) подкрепя инициативата на свои членове за промени в
нормативната уредба така че да се опрости процедурата за изграждане на фотоволтаични централи за собствена
уотреба- Инициативата е на браншовата организация към БТПП "Соларна академия България" (Solar Academy) и
нейни преки членове. Според Цветан Симеонов, председател на работодателската организация, б... 

За домакинството на семинара "Роудшоу на Нюйоркската конвенция" Представителите на Young Bulgarian
Arbitration Practitioners (YBAP) - адвокат Велислава Христова и адвокат Станислав Черкезов връчиха наградите си
на домакините на мероприятието "РОУДШОУ на Нюйоркската конвенция" Българската търговско-промишлена
палата в лицето на председателя Цветан Симеонов и Арбитражния съд при БТПП в лицето на пр... 

Заглавие: БТПП и Соларна Академия България внесоха предложение за опростяване на процедурата за
инсталиране на фотоволтаични централи
Дата: 13.10.2022 11:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Предлагат опростена процедура за инсталиране на фотоволтаици
Дата: 13.10.2022 11:07
Медия: TechNews

Заглавие: Искат по-лесно да се инсталират фотоволтаици
Дата: 13.10.2022 11:04
Медия: News.bg

Заглавие: Младежката арбитражна общност изрази благодарност към БТПП
Дата: 13.10.2022 10:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Предложения на БТПП за промяна на уредбата в сферата на изграждане на енергийни обекти
Дата: 13.10.2022 09:49

https://3e-news.net/bg/a/view/37889/btpp-i-solarna-akademija-bylgarija-vnesoha-predlojenie-za-oprostjavane-na-procedurata-za-instalirane-na-fotovoltaichni-centrali
https://technews.bg/article-147285.html
https://news.bg/politics/iskat-po-lesno-da-se-instalirat-fotovoltaitsi.html
https://www.bcci.bg/news/19088
https://www.publics.bg/bg/news/32584/%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F_%D0%BD%D0%B0_%D0%91%D0%A2%D0%9F%D0%9F_%D0%B7%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0_%D0%BD%D0%B0_%D1%83%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B1%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%B2_%D1%81%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%BD%D0%B0_%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B8_%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8.html


Българската търговско-промишлена палата беше сезирана от своя браншова организация – "Соларна академия
България", и свои преки членове относно необходимостта от промяна на нормативната уредба и предприемането
на незабавни мерки за преодоляването на проблемите на бизнеса в сферата на изграждане на енергийни обекти
за производство на електрическа енергия, топлинна енергия и/или енергия за охлаждане ... 

В БТПП се проведе ресертификационен одит от страна на SGS България на Системата за управление на
качеството на Палатата по стандарт ISO 9001:2015. Одиторите констатираха добра организация в дейността на
БТПП и изводите са, че не се налага извършване на коригиращи действия. Няма открити съществени или
несъществени несъответствия при прилагането на Системата. БТПП е сертифицирана за нов 3-годишен пе... 

Българска търговско-промишлена палата (БТПП), в качеството си на работодателска организация на национално
равнище беше сезирана от своя браншова организация - "Соларна академия България" (Solar Academy) и свои
преки членове относно необходимостта от промяна на нормативната уредба и предприемането на незабавни
мерки за преодоляването на проблемите в сферата на изграждането на фотоволтаични централи... 

Представителите на Young Bulgarian Arbitration Practitioners (YBAP) - адвокат Велислава Христова и адвокат
Станислав Черкезов връчиха наградите си на домакините на мероприятието "РОУДШОУ на Нюйоркската
конвенция" - Българската търговско-промишлена палата. Призовете бяха връчени на председателя Цветан
Симеонов и на председателя на Арбитражния съд при БТПП - Благовест Пунев. Отличен бе и заместник-п... 

Българска търговско-промишлена палата (БТПП), в качеството си на работодателска организация на национално
равнище беше сезирана от своя браншова организация - "Соларна академия България" (Solar Academy) и свои
преки членове относно необходимостта от промяна на нормативната уредба и предприемането на незабавни
мерки за преодоляването на проблемите в сферата на изграждането на фотоволтаични централи... 

Посолствто на Пакистан открит днес в София специален Център за представяне на пакистански продукти.
Откриването на този център е една малка крачка към нашето общо приключение за подобряване и засилване на
връзките между България и Пакистан, заяви Мариам Мадиха Афтаб, посланик на Пакистан в България, по време
на официалната церемония. По думите ѝ в центъра са събрани и изложени някои от най-популяр... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Медия: Publics

Заглавие: Успешно премина ресертификационен одит на БТПП по ISO 9001:2015
Дата: 13.10.2022 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП и Соларна Академия България внесоха предложение за опростяване на процедурата за
инсталиране на фотоволтаични централи
Дата: 13.10.2022 09:33
Медия: My PR

Заглавие: БТПП получи награда за семинара за Нюйоркската конвенция
Дата: 13.10.2022 11:57
Медия: Банкеръ

Заглавие: БТПП и Соларна Академия България внесоха предложение за опростяване на процедурата за
инсталиране на фотоволтаични централи
Дата: 13.10.2022 09:14
Медия: Фокус

Заглавие: Нов център показва на българския бизнес някои от най-популярните продукти на Пакистан
Дата: 12.10.2022 18:00
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bcci.bg/news/19089
https://www.mypr.bg/news/others/BTPP-i-Solarna-Akademiya-Balgariya-vnesoha-predlozhenie-za-oprostyavane-na-protsedurata-za-instalirane-na-fotovoltaichni-tsentrali-35087/
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/btpp-poluchi-nagrada-za-seminara-za-niuiorkskata-konvenciia
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/BTPP-i-Solarna-Akademiya-Bulgariya-vnesoha-predlozhenie-za-oprostyavane-na-procedurata-za-instalirane-na-fotovoltaichni-centrali-1425437
https://www.bta.bg/bg/news/economy/343028-nov-produktov-displey-tsentar-pokazva-na-balgarskiyae-biznesmeni-nyakoi-ot-nay-p


Тревожен е темпът на нарастване на държавния дълг при покачващи се лихви, висока инфлация и влошена
външна рецесионна среда, коментира проф. д-р Даниела Бобева, финансист, икономист и университетски
преподавател. Тя е бивш вицепремиер за икономическо развитие през 2013-2014 г., а в периода 2003 – 2013 е
начело на Дирекция "Международни отношения" в БНБ. Била е програмен директор на Директорат ELSA... 

Европейският съюз (ЕС) одобри субсидиите за България - политиците в България най-накрая трябва да направят
реформи. Това се посочва в публикация на Агенцията за икономическо развитие на Германия - GTAI, публикувана
в последния брой на бюлетина Bulgarien Aktuell на Германо-българската индустриално-търговска камара, получен
в БТА. Досега изготвянето на насоките за финансиране с безвъзмездните средст... 

На фона на нарастващата инфлация в Германия, германците започнаха да използват заложни къщи по-
честоИндустрията се разраства с всеки изминал ден: днес вече има около 250 магазина в Германия, където
клиентите могат да получат малък заем, като оставят ценности като обезпечение. И тази ситуация не е толкова
добра, като се имат предвид тълпите от хора, които идват тук. Не всеки може да кандидатства в ... 

Дори сега да тръгнем към нови избори, общественият натиск в следващите месеци ще е толкова силен, че ще
опитва да сближи основните актьори да се направи някакъв кабинет, отбеляза той От много години социолозите
не са виждали толкова отчетливо да се откроява един проблем в тревогите на хората – цените и инфлацията. Това
се задържа през последните десет месеца и тенденцията се засилва, коментира в и... 

Кметът на Община Перник Станислав Владимиров и екипът му се срещнаха с посланика на Кралство Швеция Н.
Пр. г-жа Катарина Рангнит, съобщиха от Общината във "Фейсбук". Кметът запозна дипломата с културния и
икономически профил на града, като подчерта хилядолетната му история и перспективите за развитие. По време
на срещата бяха очертани и темите, в които да се задълбочи двустранното сътрудничество –... 

След драстичното поевтиняване на природния газ, от "Агрополихим" АД съобщиха, че също коригират стойността
на продукцията си, така че новите цени на всички азотни, фосфорни, комбинирани и течни торове да бъдат
намалени средно с около 15%. Така торовете за сеитбата ще бъдат най-ниските не само в региона, но и Европа,
посочват от компанията. Мениджърите посочват, че спада се дължи и на направените и... 

Заглавие: Бюджет'2023 е изправен пред сериозни предизвикателства
Дата: 13.10.2022 11:33
Медия: Мениджър

Заглавие: Агенцията за икономическо развитие на Германия: Еврофинансирането в България в очакване на
реформи
Дата: 13.10.2022 11:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Инфлацията кара германците да се обръщат към заложните къщи
Дата: 13.10.2022 11:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Димитър Ганев: Елитът подценява ситуацията, напрежението заради инфлацията може буквално да
се излее
Дата: 13.10.2022 12:01
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Кметът на Перник обяви, че скоро в града ще има голяма инвестиция с шведско участие
Дата: 13.10.2022 11:14
Медия: Actualno.com

Заглавие: "Агрополихим" с добра новина за фермерите – торовете поевтиняват с 15 процента!
Дата: 13.10.2022 12:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Милиони инвестират в градовете с мръсен въздух, сред тях и Перник

https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/budzet-2023-e-izpraven-pred-seriozni-predizvikatelstva
https://www.dotbg.bg/article/12787059
https://www.cash.bg/articles/13196/inflaciyata-kara-germancite-da-se-obrashtat-kam-zalozhnite-kashti
https://www.flagman.bg/article/277592
https://www.actualno.com/pernik/kmetyt-na-pernik-objavi-che-skoro-v-grada-shte-ima-goljama-investicija-s-shvedsko-uchastie-news_1825826.html
https://sinor.bg/65208-agropolihim-s-dobra-novina-za-fermerite---torovete-poevtinyavat-s-15-procenta
https://zapernik.com/2022/10/13/146224/milioni-investirat-v-gradovete-s-mrasen-vazduh-sred-tyah-i-pernik/


Над 715 милиона лева ще бъдат инвестирани пряко в дейности и мерки за подобряване на качеството на въздуха
по Програма "Околна среда" (ПОС) 2021-2027 г. Това стана ясно в рамките на работна среща вчера, на която
присъстваха заместник-министърът на околната среда и водите Ренета Колева, Галина Симеонова, главен
директор на главна дирекция "Оперативна програма "Околна среда", кметове, зам.-кметове и... 

Над 250 души взеха участие в логистичното събитие на годината – десетата юбилейна Логистична Бизнес
Конференция. Конференцията премина в делово настроение и висок дух и лекторите задържаха интереса на
участниците дори и в късния следобяд."Сега, тук, днес, имаме шанса да направим нещо, което да допринесе за по-
добро бъдеще", каза Снежина Баджева, издател БТП (Българска Транспортна Преса) и главен р... 

Експертите съветват: запазете спокойствие!Ц ените навсякъде растат, парите се обезценяват. Въпреки това
експертите съветват: запазете спокойствие! Те виждат много признаци, че икономиката може да се възстанови от
ценовия шок - след около две години, пише Deutsche Welle. При инфлация парите се обезценяват, което личи по
повишението на цените. Причината е нарушеният баланс между търсене и предлагане... 

Проучване на Българската конфедерация по заетостта (БКЗ) показва, че 43 на сто от анкетирани 1100 компании
планират увеличение на персонала през следващото полугодие. Същият брой фирми ще запазят числеността на
служителите си, а 14 на сто планират съкращения. Предишно проучване отчете, че само 6 на сто от фирмите са
били готови да намалят работниците си, предупреждават от БКЗ. "Резултатите от изсл... 

Димитър Шумаров, изпълнителен директор и главен финансов директор на Пощенска банка, участва в дискусия,
фокусирана около преодоляване на предизвикателствата, които бизнесът среща при работа с големи обеми от
данни. Форумът "Turn data chaos into value" беше организиран от "Хюлет Пакард Ентърпрайз управляван от
Селектиум" и в него се включиха експерти от различни сектори, които споделиха добри прак... 

24rodopi.com/ОбществоС награда за най-голям цялостен принос за 2021 г. Американската търговска камара
отличи "Дънди Прешъс Металс". От името на компанията наградата прие проф. д-р инж. Илия Гърков, старши
вицепрезидент "Оперативни дейности в Европа". Той отправи топла благодарност за високата оценка на
компанията и за усилията, които всички полагат. В присъствието на гости от бизнеса и представите... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Дата: 13.10.2022 11:09
Медия: За Перник

Заглавие: Юбилейната Логистична конференция очерта тенденциите и прогнозира бъдещето на индустрията
Дата: 13.10.2022 10:33
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Има ли спасение от инфлацията?
Дата: 13.10.2022 12:20
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Бизнесът губи кураж за нови назначения, крои съкращения
Дата: 13.10.2022 08:39
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Димитър Шумаров: Управлението на една компания е базирано на информирани решения, които се
основават на достоверна и навременна информация
Дата: 13.10.2022 12:08
Медия: Пощенска банка

Заглавие: Награда за цялостен принос за "Дънди" и рекорд – 5 млн. човекочаса без трудови злополуки
Дата: 13.10.2022 12:42
Медия: Родопи 24

https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/30213/Yubilejnata-Logistichna-konferenciq-ocherta-tendenciite-i-prognozira-bydeshteto-na-industriqta?page=
https://www.vesti.bg/sviat/ima-li-spasenie-ot-inflaciiata-6153111
https://novini.vratsa.eu/bg/biznesat-gubi-kurazh-za-novi-naznacheniya-kroi-sakrashteniya/
https://mediacenter.postbank.bg/%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%88%D1%83%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0/
https://rodopi24.blogspot.com/2022/10/5_13.html


Засега не виждам друг вариант, който ни остава, извън удължаване на живота на служебния кабинет, разпускане
на това Народно събрание и избори някъде през февруари, добави тойОт много години социолозите не са
виждали толкова отчетливо да се откроява един проблем в тревогите на хората – цените и инфлацията. Това се
задържа през последните десет месеца и тенденцията се засилва. Това обясни в интервю ... 

Над 715 милиона лева ще бъдат инвестирани пряко в дейности и мерки за подобряване на качеството на въздуха
по Програма "Околна среда" (ПОС) 2021-2027 г. Това стана ясно в рамките на работна среща вчера, на която
присъстваха заместник-министърът на околната среда и водите Ренета Колева, Галина Симеонова, главен
директор на главна дирекция "Оперативна програма "Околна среда", кметове, зам.-кметове и... 

Проучване на социологическа агенция Тренд сред пълнолетното население у нас, направено специално за
финансовия форум nEXT DIFI 2022 на b2b Media, показа, че 76% се страхуват как ще изкарат зимата.Допитването е
представително за пълнолетното население на страната, проведено е през август, септември и октомври сред над
1000 респонденти по метода пряко полустандартизирано интервю "лице в лице". То вк... 

Новоизбраните депутати ще вземат 5145 лв. заплата, докато колегите им в предходния парламент получаваха по
4858 лв. Това показват сметките след последно обявените от НСИ данни за средната работна заплата в
страната.През предишните три месеца Румен Радев се е разписвал срещу основно месечно възнаграждение от
9716 лв., без изобщо да се смятат добавките за клас, с които сигурно заплатата му е прехвър... 

На какви критерии трябва да отговаря едно проучване, коментира Георги К. ПървановГеорги К. Първанов има 27
години управленски опит в областта на човешките ресурси вкомпании като: McDonalds, Societe Generale Bank и US
Embassy Sofia/US Peace Corps.Той е Изпълнителен Директор на водещата регионална HR компания CTeam. Член
на УС на Българската HR асоциация; партньор в Evergreen talents 55+, bachkam.bg... 

Фирмите в страната все още са готови да наемат нови хора, но поради нарастващата тревога от инфлацията, са по-
предпазливи Българските работодатели значително ще забавят темпото на наемане на нови служители през
следващото шестмесечие. Това сочат данните от третото прогнозно проучване на Българската конфедерация по
заетостта (БКЗ). 14% от анкетираните 1100 компании в пет региона на страната планир... 

Заглавие: Димитър Ганев, "Тренд": Ръстът на цените и инфлацията създадоха социално напрежение, което
буквално може да се излее след няколко месеца
Дата: 13.10.2022 11:07
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Над 715 млн. лв. ще се инвестират в подобряване качеството на въздуха в 21 общини
Дата: 13.10.2022 12:30
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Над половината българи са свили потреблението си и очакват тежка зима
Дата: 13.10.2022 12:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Депутатите с 5145 лв. заплата, президентът – с 10 290 лв.
Дата: 13.10.2022 11:27
Медия: Ретро.бг

Заглавие: Проучванията за заплати – да се доверим ли на цифрите?
Дата: 13.10.2022 11:02
Медия: Economy

Заглавие: Притиснати от инфлацията, работодателите забавят наемането на нови служители
Дата: 13.10.2022 11:00
Медия: 1 към 1

Заглавие: Търновци масово се канят да зимуват на село
Дата: 13.10.2022 10:02

https://zonanews.bg/politika/dimitar-ganev-trend-rastat-na-tsenite-i-inflatsiyata-sazdadoha-sotsialno-naprezhenie-koeto-bukvalno-mozhe-da-se-izlee-sled-nyakolko-mesetsa
https://www.cash.bg/articles/13199/nad-715-mln-lv-shte-se-investirat-v-podobryavane-kachestvoto-na-vazduha-v-21-obshtini
https://www.cash.bg/articles/13197/nad-polovinata-balgari-sa-svili-potreblenieto-si-i-ochakvat-tezhka-zima
https://retro.bg/obshchestvo/strongdeputatite-s-5145-lv-zaplata-prezidentt-ndash-s-10-290-lvstrong_32599.html
https://www.economy.bg/management/view/52557/Prouchvaniyata-za-zaplati-%E2%80%93-da-se-doverim-li-na-cifrite
https://1kam1.com/pritisnati-ot-inflatsiyata-rabotodatelite-zabavyat-naemaneto-na-novi-sluzhiteli/
https://www.borbabg.com/2022/10/13/23utrnovtsi-masovo-se-kanyat-da-zimuvat-na-selo/


Проучване на НСИ показва, че хората обедняват, а липсата на пари влошава общата им удовлетвореност от
живота ЖИТЕЛИТЕ НА ВЕЛИКО ТЪРНОВО МАСОВО СЕ КАНЯТ ДА ПРЕКАРАТ ЗИМАТА В СЕМЕЙНИ ИМОТИ ПО
СЕЛАТА. Болярите са категорични, че няма да могат да си плащат огромните сметки за газ и парно и затова
предпочитат да живеят във вили и наследствени къщи. Болшинството от търновци, които притежават такива извъ... 

Всички искат в Пловдив. Но няма къдеПокрай данните от националното преброяване и очаквания извод - че
нацията се топи без спирачка, излезе още една новина. Пловдив е най-гъстонаселената община в България. На
квадратен километър тук живеят 3173 души, за добро или лошо. Имиджовият ефект идва от това, че Пловдив е като
магнит и всички искат да живеят под тепетата. Лошата новина - че преселението води... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Представители на парламентарните формации отново ще се съберат, за да обсъдят дали да се позволи на руския
посланик Елеонора Митрофанова да участва в тържественото откриване на новото 48-о Народно събрание.
Политическата среща ще започне от 13 часа в сградата на парламента. Инициативата е на ДБ. "Това е много
сериозен въпрос, не е формална процедура по протокол дали посланикът на държава агресор, ... 

Драмата с руския посланик Елеонора Митрофанова расте. Нова среща на парламентарните сили ще решава
въпроса с присъствието на представителя на Москва на тържественото заседание при откриването на 48-ото
Народно събрание, пише Standartnews.com. Бойко Борисов постави ултиматум – ако Митрофанова е в залата,
ГЕРБ няма да участва в заседанието. Три партии са против – ГЕРБ, "Продължаваме промяната" и "Де... 

Елитът подценява ситуацията. Социалното напрежение може буквално да се излее, предупреждава политологът
От много години социолозите не са виждали толкова отчетливо да се откроява един проблем в тревогите на хората
– цените и инфлацията. Това се задържа през последните десет месеца и тенденцията се засилва. Това
предупреди политологът Димитър Ганев от Изследователски център "Тренд" в интервю за БНР... 

Наистина сме невъзможна и смахната държава! Може ли изобщо да си губим времето с проблем - дали арогантна
персона, системно обиждаща обществото ни, която отдавна трябваше да е нон грата, злобна и изкривена
физиономия, досущ като представител на страна агресор и терорист, трябва изобщо да влиза в светая светих на
демокрацията ни - сградата на Народното събрание!!! Що за абсурд! Далеч от парламента ... 

Медия: Вестник Борба

Заглавие: Бачкаторите се натискат за Пловдив, заможните се изнасят на село
Дата: 13.10.2022 08:40
Медия: Марица

Заглавие: Политиците ще обсъдят темата "Митрофанова в парламента"
Дата: 13.10.2022 11:04
Медия: Любословие

Заглавие: Драмата с руския посланик Митрофанова расте. Нови преговори след ултиматума на Борисов ще
решат въпроса
Дата: 13.10.2022 11:01
Медия: 7 дни България

Заглавие: Димитър Ганев: Служебен кабинет до Нова година и избори през февруари
Дата: 13.10.2022 10:55
Медия: 24 Часа

Заглавие: Николай Слатински: Наистина сме невъзможна и смахната държава!
Дата: 13.10.2022 10:51
Медия: Dunavmost

Заглавие: Посланикът ни в САЩ: Дори Китай и Индия обърнаха гръб на Путин в ООН
Дата: 13.10.2022 10:15

https://www.marica.bg/plovdiv/gradat/bachkatorite-se-natiskat-za-plovdiv-zamojnite-se-iznasqt-na-selo
https://luboslovie.bg/2022/10/13/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B4%D1%8F%D1%82-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D1%84/
https://7dnibulgaria.bg/archives/188634
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/12786710
https://www.dunavmost.com/novini/nikolai-slatinski-naistina-sme-nevazmozhna-i-smahnata-darzhava
https://inews.bg/%D0%A1%D0%B2%D1%8F%D1%82/%D0%9F%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%A1%D0%90%D0%A9-%D0%94%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%9A%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9-%D0%B8-%D0%98%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D1%8A%D0%B1-%D0%BD%D0%B0-%D0%9F%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B2-%D0%9E%D0%9E%D0%9D_l.a_c.371_i.705798.html


Със 143 гласа "ЗА", 5 "ПРОТИВ" и 35 "ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ", Общото събрание на ООН одобри резолюция, осъждаща
опитите на Русия за незаконно анексиране на територии на УкрайнаПосланикът ни в САЩ - Георги Панайотов,
попари Русия със следния текст на страницат си във Фейсбук, който казва всичко и показва, че на планетата Путин
е подкрепян от само още 4 режима, дори Китай и Индия обърнаха гръб на агресора: Съ... 

С награда за най-голям цялостен принос за 2021г. Американскат търговска камара отличи "Дънди Прешъс
Металс". От името на компанията наградата прие проф. д-р инж. Илия Гърков, старши вицепрезидент "Оперативни
дейности в Европа". Той отправи топла благодарност за високата оценка на компанията и за усилията, които
всички полагат. В присъствието на гости от бизнеса и представители на 42 европейски и а... 

Слушай новината Сигурността в осигуряването на храна за населението е един от глобалните проблеми на нашето
време. Изказвам благодарност на президента Бил Клинтън (1993 – 2001 г.) и държавния секретар Хилари Клинтън
(2009 – 2013 г.) за поканата им да говоря пред лидери от бизнеса и гражданското общество на Глобалната
Инициатива на Президента Клинтън през 2022 г. Това написа в профила си във Faceb... 

По три иска на КПКОНПИ окръжни съдилища постановиха отнемане на незаконно придобито имущество на обща
стойност 2 774 904.11 лв. Съдебните решения са окончателни и не подлежат на обжалване. Искът на Комисията
срещу братята Йордан и Христо Дякови е за отнемане на имущество в размер на 1 605 973.11 лв. Това включва
мотопед, лек автомобил и туристическо ремарке към него, както и левовата равностойност... 

Медия: iNews

Заглавие: Американскат търговска камара отличи "Дънди Прешъс Металс"
Дата: 13.10.2022 11:06
Медия: Индустриален клъстер Средногорие

Заглавие: Кирил Домусчиев стана член на Консултативния съвет Clinton Global Initiative по време на участието
си в климатичен форум по покана на президента Клинтън
Дата: 13.10.2022 11:49
Медия: Новини.бг

Заглавие: СЪДИЛИЩА УВАЖИХА ИСКОВЕ НА КПКОНПИ В РАЗМЕР НА НАД 2 МЛН. ЛЕВА
Дата: 13.10.2022 12:31
Медия: Комисия за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото имущество

https://srednogorie.eu/%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%BB%D0%B8%D1%87/
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/743202
https://www.caciaf.bg/bg/aktualno/novini/sydili-sht-a-uvajiha-iskove-na-kpkonpi-v-razmer-na-nad-2-mln-leva
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